
PROTOKÓŁ NR 24/10
ze wspólnego posiedzenia

Komisji Mienia Komunalnego, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego,
Komisji Rozwoju Gospodarczego  i Budżetu.

Komisji Edukacji Kultury i Zdrowia 
 z dnia 25 marca 2010 r. 

W  posiedzeniu  któremu  przewodniczył  Przewodniczący  Rady  Gminy  Godów  Antoni  Tomas 
udział  wzięli  członkowie  wszystkich  komisji  problemowych  Rady  Gminy.  Listy  obecności 
stanowią  załącznik nr 1,2 i 3 do protokołu.  

Ponadto spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 
1) Pan Mariusz Adamczyk -  Wójt Gminy Godów
2) Pani Daria Oślizło  -  Z-ca Skarbnik  Gminy
3) Pani Katarzyna Kubica - Kierownik Referatu Edukacji, Kultury i Zdrowia 
4) Pan Zbigniew Prucnal - Kierownik Referatu Budownictwa 

 i Gospodarki Komunalnej 
   

Prowadzący Antoni Tomas o godzinie 15.00 otworzył wspólne posiedzenie Komisji Problemowych 
Rady  Gminy  Godów.  Po  powitaniu  oświadczył,  iż  zgodnie  z  listą  obecności  w  posiedzeniu 
uczestniczy 12 radnych, co stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.
Nieobecni: Krzysztof Kubica, Donat Trafiał 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad wspólnego posiedzenia komisji: 

1. Wyrażenie opinii do projektów uchwał  będących tematem obrad XXXVIII sesji Rady
 Gminy.
1) projekt  uchwały  w sprawie   regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie 

Gminy Godów,
2) projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Skrbeńsko,
3) projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  długoterminowej  ze  środków 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na 
realizację zadania „Demontaż, transport i unieszkodliwienie azbestu na terenie Gminy 
Godów w 2010 roku”,

4) projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia  kredytu długoterminowego na sfinansowanie 
planowanego deficytu budżetu gminy związanego z realizacją wydatków majątkowych,

5) projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi 
Wodzisławskiemu, 

6) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Godów na 2010 rok.  
7) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem lokali użytkowych, 
8) projekt uchwały w sprawie podjęcia działań zmierzających do wykonania drogi łączącej 

sołectwa  Skrzyszów,  Podbucze  i  Krostoszowice  z  wykorzystaniem  drogi 
technologicznej równoległej do budowanej autostrady A-1.   

2. Temat z planu pracy Komisji Edukacji Kultury i Zdrowia.
– informacja na temat funkcjonowania przedszkoli publicznych na terenie Gminy Godów.

3. Sprawy bieżące.

Ad.1
1) projekt uchwały w sprawie  regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Godów – załącznik nr 4 do protokołu.
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Pan  Zbigniew Prucnal – Kierownik Referatu Budownictwa wyjaśnił, że projekt powyższej uchwały 
został  omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji  w miesiącu lutym br. Do projektu uchwały 
naniesiono  proponowane  zmiany.  Projekt  uchwały  uzyskał  pozytywna  opinię  Powiatowego 
Inspektora Sanitarnego w Wodzisławiu Śląskim.

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Pan  Wójt  poinformował  radnych,  że  zgłosił  się  przedsiębiorca  z  terenu  naszej  gminy,  który 
zainteresowany  jest  zbiórką  odpadów  segregowanych.  W  przeprowadzonej  rozmowie  został 
poinformowany,  że na prowadzenie tego typu działalności musi posiadać zezwolenie na zbiórkę 
odpadów  segregowanych  oraz  posiadać  umowy  zawarte  z  mieszkańcami  na  zbiórkę  odpadów 
segregowanych. 
 

2) projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  Planu  Odnowy  Miejscowości  Skrbeńsko 
– załącznik nr 5 do protokołu.

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

3) projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  długoterminowej  ze  środków 
Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w Katowicach  na 
realizację  zadania  „Demontaż,  transport  i  unieszkodliwienie  azbestu  na  terenie  Gminy 
Godów w 2010 roku” – załącznik nr 6 do protokołu.

Pan  Wójt  wyjaśnił,  że  na  realizację  zadania  związanego  z  demontażem,  transportem 
i unieszkodliwieniem azbestu, planuje się zaciągnąć  pożyczkę długoterminowa w kwocie 50 tyś zł 
z WFOŚiGW.  Pożyczka zostanie spłacona z dochodów własnych gminy do 2013 roku.  

Prowadzący obrady  zapytał dlaczego kwota 50 tyś zł?

Pan Wójt wyjaśnił, że środki finansowe w tej wysokości zostały wyliczone na podstawie ankiet, 
które  wpłynęły  do Urzędu Gminy od  mieszkańców,  którzy  zadeklarowali  się,  że  w 2010 roku 
dokonają wymiany azbestowego pokrycia dachu. Odbyło się spotkanie z tym mieszkańcami, którzy 
potwierdzili,  że ten temat  na pewno w 2010 roku będzie realizowany.  Na podstawie złożonych 
deklaracji wyliczono kwotę pożyczki  
  
Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.

4) projekt  uchwały  projekt  uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na  
sfinansowanie  planowanego  deficytu  budżetu  gminy  związanego  z  realizacją  wydatków 
majątkowych  – załącznik nr 7 do protokołu.

Pani Daria Oślizło – Z-ca Skarbnika wyjaśniła, że kredyt długoterminowy w wysokości 6.644.247 
zł zostanie  przeznaczony na pokrycie deficytu budżetowego. 

Pan  Wójt  w  uzupełnieniu  dodał,  że  zaciągniecie  kredytu  długoterminowego   jest   powiązane 
z  zapisami  kolejnej  uchwały  w sprawie  zmian  w budżecie  gminy.  Kwota  kredytu  zabezpiecza 
realizację zadań ujętych w uchwale budżetowej, ale to nie oznacza, że kwota zaciągniętego kredytu 
musi  zostać   w całości  wykorzystana.  Kredyt  będzie  spływał   w kolejnych  transzach  w miarę 
potrzeb i  od kwoty wydatkowanych środków będą naliczane odsetki,  więc kwota zaciągniętego 
kredytu może ulec zmianie.  
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 Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.

5) projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Wodzisławskiemu  
– załącznik nr 8 do protokołu.

Pani Skarbnik wyjaśniła, że środki w wysokości 400 tyś zł zabezpieczono w  budżecie gminy na 
budowę dróg i chodników przy drogach powiatowych.  Pomoc finansowa  zostanie udzielona w 
formie  dotacji  celowej,  po  podpisaniu  umowy  pomiędzy  Gminą  Godów  a  Powiatem 
Wodzisławskim . 

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.

6) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Godów na 2010 rok – załącznik nr 9  
do protokołu.

Pan Skarbnik wyjaśniła, że zmiany po stronie dochodów przedstawiają się następująco:
– odsetki od nieterminowo dokonanych płatności  - 4.123,89 zł
– ściągnięte przez komornika mandaty – 202,20 zł
– opłata targowa sołectwo Łaziska  - 475 zł 
– zwiększenie  subwencji oświatowej – 170.785 zł,
– wpływy z usług- 2.520 zł.( środki zebrane ze szkół)
– odszkodowanie z tytułu szkody powstałej w budynku PP Skrzyszów – 966,55 zł
– dopłata Urzędu Marszałkowskiego do programu Kapitał Ludzki realizowanego przez GOPS 

z roku 2009 – 1.586,57 zł 
– zwrot nienależnie pobranych świadczeń z funduszu alimentacyjnego – 340 zł  

Po stronie wydatków:
– 475 - środki dla sołectwa ,
– 340 – zwrot do Urzędu Wojewódzkiego kwoty nienależnie pobranych świadczeń z funduszu 

alimentacyjnego,
– 966,55 wydatki związane z usuwaniem szkody w PP Skrzyszów,
– 50  tyś zł – wydatki związane z usuwaniem azbestu.

Zmiany w planie wydatków- przeniesienia:
W związku z zakończonym postępowaniem przetargowym na budowę drogi do strefy i wartością 
umowy niższą od kosztorysu  inwestorskiego  dokonuje się zmian w planowanych wydatkach: 

– zwiększa się wydatki na termomodernizację SP Skrbeńsko  o kwotę 340.000 zł do kwoty 
840.000 zł,

– zwiększa się wydatki na termomodernizacje OK w Gołkowicach  o kwotę 700.000 do kwoty 
1.700.000 zł,

– ustala się wydatki na remont budynku Straży Pożarnej w Łaziskach ,
– ustala się wydatki na zakup domu w Łaziskach ( budynek do rozbiórki) z przeznaczeniem 

terenu pod budowę parkingu – 25.000 zł. ,
– program ochrony zabytków 40.000 zł
– ustala się wydatek na zasiłek celowy dla poszkodowanych w pożarze- 20.000 zł. 

Radny Adrian Neugebauer zapytał  – jeżeli  właściciel  domu znajdującego się przy kościele  Św. 
Anny w Gołkowicach wyrazi zgodę na jego sprzedaż, czy rozważano możliwość jego zakupu?
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Pan  Wójt  wyjaśnił,  że  ma  wątpliwości,  czy  właściciel  wyrazi  zgodę  na  jego  sprzedaż,  taką 
możliwość można rozważać  ale cena jego sprzedaży musi być realna.

Radny Adrian Neugebauer  podkreślił,  że  przy uchwalaniu  budżetu  gminy na 2010 rok,   radny 
B.Pyrchała  uważał,  że  w  budżecie  gminy  zaplanowano  bardzo  mało  środków  finansowych 
z przeznaczeniem  na sołectwo Łaziska. Przeglądając stronię internetową Urzędy Gminy okazuje 
się, że ogłoszono kilka przetargów na prace, które w 2010 roku będą wykonywane w sołectwie 
Łaziska : 

– przetarg na budowę rowu odwadniającego przy ulicy Kopernika,
– modernizacja ulicy Kopernika,
– przyłącza wodociągowe  w parku w Łaziskach ,
– wykonanie klimatyzacji w budynku straży pożarnej.

Pan Wójt wyjaśnił, że większość wymienionych robót nie została wykonana w ubiegłym roku, więc 
ogłoszono przetargi i te zadania  będą realizowane w tym roku. 
Temat  dotyczący wykonania klimatyzacji  zostanie  szerzej  omówiony w następnym puncie przy 
omawianiu pism, skierowanych na posiedzenie komisji do zaopiniowania.
 W uzupełnieniu dodał, że w najbliższym czasie odbędą się przetargi:

– na wykonanie klimatyzacji w OSP Łaziska -  jeżeli opinia komisji będzie pozytywna,
– na remont przedszkola w Gołkowicach i Skrzyszowie ,
– na  remont  Ośrodka  Kultury  w  Gołkowicach.  Realizacja  tego  zadanie  związana  jest  z 

przeniesieniem środków finansowych, aby nie dzielić zamówienia.
Ponadto  dodał,  że  jest  zdania  aby  obiekty  remontować  kompleksowo  i  do  wyremontowanych 
obiektów nie powracać przez kilka lat, chyba że zdarzy się  nieprzewidziana  awaria.

Radny Stanisław Tatarczyk zapytał kiedy będzie remontowane przedszkole w Skrzyszowie?

Pan Wójt – jest propozycja, aby w  2011 wykonać projekt, a w 2012 przeprowadzić gruntowny 
remont  przedszkola  łącznie  z  przebudową  dachu  i  wykonaniem  termomodernizacji  budynku. 
Podkreślił,  że  zmiana  konstrukcji  dachu  rozwiąże  powtarzający  się  co  roku  problem  z 
przeciekaniem dachu. 
Ponadto podkreślił, że po przeprowadzonej kontroli w OSP w Skrzyszowie grozi zamknięcie tego 
obiektu.  Gmina  odwoła  się  od  protokołu  uzasadniając  to  tym  to  tym,  że  został  przygotowany 
projekt  termomodernizacji  tego  obiektu  i  w przyszłym  roku  ten  temat  będzie  realizowany.  Po 
rozmowie z Komendantem Powiatowej Straży Pożarnej ten argument będzie podstawą , aby do tego 
czasu obiekt nie został zamknięty i dalej mógł funkcjonować.  

Komisje  jednogłośnie  pozytywnie zaopiniowały  przedstawiony  projekt  uchwały  przy  1  głosie 
wstrzymującym się .

7) projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  w  najem  lokali  użytkowych  
– załącznik nr 10 do protokołu.

Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.

8) projekt  uchwały w sprawie podjęcia działań zmierzających do wykonania drogi łączącej  
sołectwa  Skrzyszów,  Podbucze  i  Krostoszowice  z  wykorzystaniem  drogi  technologicznej  
równoległej do budowanej autostrady A-1 – załącznik nr 11 do protokołu.
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Radny Stanisław Tatarczyk  poinformował,  że  uczestniczył  w spotkaniu z Senatorem Motyczką, 
który zobowiązał się pomóc w przejęciu dróg technologicznych wykorzystywanych przy budowie 
autostrady. Zasugerował, aby do treści powyższej uchwały dopisać przejęcie drogi technologicznej 
ulica Wallacha  od strony Mszana   w kierunku zbiorników wodnych  przy autostradzie. 
Mieszkańcy na zabraniu  wiejskim  apelowali  o  umożliwienie  im korzystania  z  tej  drogi,  która 
prawie o połowę  skróci dojście dzieciom do szkoły. 

Prowadzący obrady  podkreślił,  że  w pierwszej  kolejności  należy   zaopiniować  przedstawiony 
projekt uchwał , a następnie przedyskutować zasadność przygotowania projektu uchwały w sprawie 
przejęcia innej drogi technologicznej. 
 
Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały.

Pan  Wójt  poinformował,  że  wystąpił  z  pismem  do  Generalnej  Dyrekcji  Dróg  Krajowych 
i  Autostrad o pozostawienie  wszystkich  dróg technologicznych na terenie  naszej  gminy wzdłuż 
budowanej autostrady. Teren  przez, który przebiega droga technologiczna łącząca ulicę Wallacha 
z  ulicą 1 Maja ma zostać zasypany i wyrównany  do wysokości wzniesienia autostrady, więc w tej 
sytuacji  pozostawienie  drogi technologicznej może być  niemożliwe.

Prowadzący  wspólne posiedzenie komisji zapytał kto jest za tym, aby poprzeć propozycję  radnego 
Tatarczyka  i  przygotować  na  sesję  projekt  uchwały  w  sprawie  przejęcia  przez  gminę  dróg 
technologicznych wykorzystywanych przez GDDKiA do budowy autostrady ?. 

Radni jednogłośnie poparli propozycję radnego Tatarczyka.

Prowadzący obrady – Antoni Tomas dalsze prowadzenie wspólnego posiedzenia Komisji przekazał 
Wiceprzewodniczącemu Rady  Janowi Szczeponk.. 

 Ad.2 
Temat z planu pracy Komisji Edukacji Kultury i Zdrowia.

– informacja na temat funkcjonowania przedszkoli publicznych na terenie Gminy Godów.

Pani  Katarzyna  Kubica – Kierownik Referatu Edukacji,  Kultury i  Zdrowia  poinformowała,  że 
została  przygotowana  informacje  w  wersji  tabelarycznej,  która  obrazuje  funkcjonowanie 
przedszkoli na terenie naszej gminy. Tabela stanowią załącznik nr  12  do protokołu.

Ponadto  Pani  Kierownik  podkreśliła,  że  jedna  z  tabel  obrazuje  strukturę  przyjęcia  dzieci  do 
przedszkoli w latach 2009-2013. 
Z zestawienia wynika, że począwszy od 2010 – 2012 w niektórych przedszkolach na terenie naszej 
gminy miejsc będzie brakowało, ponieważ w pierwszej kolejności trzeba będzie przyjąć wszystkie 
dzieci 6-letnie, w drugiej kolejności dzieci 5-letnie i dla maluchów miejsc zabraknie. Ten okres to 
sytuacja przejściowa, która wiąże się ze zmianą ustawy o systemie oświaty, być może po 2012 roku 
sytuacja trochę się poprawi, ale i tak nie jesteśmy w stanie zagwarantować wszystkim dzieciom 
chętnym przyjęcie do przedszkola. Najgorzej sytuacja przedstawia się w Przedszkolu w Skrbeńsku. 
Prośba  dyrektora  w  sprawie  utworzenia  drugiego  oddziału  została  przez  Komisje  negatywnie 
zaopiniowana, więc w tej sytuacji będą problemy z przyjęciem do przedszkola dzieci młodszych. W 
Przedszkolu w Gołkowicach liczne 40-osobowe roczniki,  również  będzie brakowało miejsc dla 
dzieci młodszych. 
W Łaziskach po utworzeniu drugiego oddziału  sytuacja się poprawiła.
Najlepiej  sytuacja  wygląda  w Skrzyszowie,  ale  przedstawiona  symulacja  została  przygotowana 
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tylko dla  dzieci  ze Skrzyszowa.  W analizie  nie uwzględniono dzieci  6-letnich  z  Podbucza   i 
Krostoszowic, które również uczęszczają do tego przedszkola.  
Pani Kierownik poinformowała,  że uchwała w sprawie czesnego i opłaty stałej za uczęszczanie 
dziecka do przedszkola znajduje się Sądzie Administracyjnym, ale mimo to przy pobieraniu opłat 
dyrektorzy  nadal  bazują  na  stawkach  określonych  w  tej  uchwale.  Przypuszcza  się,  że  Sąd 
Administracyjny uchyli uchwałę, więc organ prowadzący przedszkola będzie zobowiązany podjąć 
nową uchwałę w sprawie  czesnego i opłaty stałej za uczęszczanie dziecka do przedszkola. W tej 
uchwale będzie należało określić nowe zasady pobierania opłat z wyszczególnieniem opłaty stałej 
za pobyt dziecka w przedszkolu powyżej  5-u godzin dziennie z wyłączeniem zajęć wykraczających 
poza  ustawę  programową  np.  zajęcia  z  origami,  rytmiki  czy  inne  zajęcia  jak  gry  i  zabawy. 
Określenie w uchwale nowych zasad w sprawie pobierania opłaty stałej oraz wyceny godziny za 
zajęcia poza ustawę programową będzie bardzo trudne do ustalenia,  ponieważ w uzgodnieniu z 
rodzicami  każde  z  przedszkoli  odrębnie  ustaka  wykaz  prowadzonych  zajęć  poza  ustawą 
programową . 

 Ad.3
Prowadzący obrady przedstawił korespondencję  jaka została skierowana na posiedzenie komisji.

–  pismo z dnia 24 marca 2010 roku Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Łaziskach w  
sprawie udzielenia pomocy finansowej na wykonanie klimatyzacji w sali remizy strażackiej  
– załącznik nr 13 do protokołu.. 

Komisje jednogłośnie wyraziły pozytywną opinię w powyższej sprawie. 
Kwota 12 tyś  została zabezpieczona w budżecie gminy na 2010 r,  ponadto  środki finansowe 
w wysokości 13 tyś zł  zostaną przekazane  na wykonanie w/w prac pod warunkiem, że Zarząd OSP 
w tym roku nie wystąpi o dodatkowe środki finansowe.  
 

–  pismo  z dnia 14 marca 2020 roku mieszkańców Skrzyszowa w sprawie stosowania soli do  
zimowego utrzymania dróg  gminnych – załącznik nr 14 do protokołu. 

Powyższy  temat  skierowano  na  najbliższe  posiedzenie  Komisji  Mienia  Komunalnego  Ochrony 
Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego.  
 Komisje jednogłośnie wyraziły powyższe stanowisko.

– pismo  z dnia 4 marca 2010 roku  Pana (...) w sprawie utwardzenia i zaasfaltowania drogi  
prowadzącej w Skrbeńsku z ulicy Na Górze do posesji Państwa Kocik oraz Biel – załącznik  
nr 15 do protokołu.

Stanowisko wspólnego posiedzenia Komisji :
Można rozważyć przejęcie w/w drogi na rzecz Gminy Godów, ale  właściciele parcel przez, które 
przebiega  droga  muszą  wyrazić  zgodę na  nieodpłatne  przekazanie   gruntu  oraz  ponieść  koszty 
związane z podziałem geodezyjnym. 
Komisje jednogłośnie wyraziły powyższe stanowisko.

– pismo  z  dnia  22  marca  2010  roku  mieszkańców  ulicy  Sobieskiego  w  Skrzyszowie  (do  
kontaktu Pan H.S.) w sprawie remontu ulicy Sobieskiego oraz odwodnienia terenu  przy 
w/w ulicy – załącznik nr 16 do protokołu.

Stanowisko wspólnego posiedzenia Komisji :
Powyższy temat  skierowano na wyjazdowe posiedzenie  Komisji  Mienia Komunalnego Ochrony 
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Środowiska   i Bezpieczeństwa Publicznego.  
Komisje jednogłośnie wyraziły powyższe stanowisko.

– pismo z dnia 22 marca 2010 roku  Nr L.dz.97/EK/2010 r. Związku Harcerstwa Polskiego  
Hufiec  Ziemi  Wodzisławskiej.  w   udzielenia  pomocy  finansowej  na  pogłębienie  studni,  
wykafelkowanie kuchni  i  stołówki  oraz wykonanie  schodów do pomieszczenia na pietrze  
jadani – załącznik nr 17 do protokołu.

Stanowisko wspólnego posiedzenia Komisji :
Na wspólne posiedzenie  komisji  (po sesji  absolutoryjnej)  zaprosić  przedstawicieli  Hufca Ziemi 
Wodzisławskiej, odpowiedzialnych za nadzór i utrzymanie obiektu Stanicy obozowej w Bierach .
Komisje jednogłośnie wyraziły powyższe stanowisko.

– pismo  z dnia 1 marca 2010 roku  Pana (…....) w sprawie szkód  powstałych po  robotach  
związanych z budową kanalizacji sanitarnej na tym terenie – załącznik nr 18 do protokołu.

  
Stanowisko wspólnego posiedzenia Komisji :
Powyższy temat  skierowano na wyjazdowe posiedzenie  Komisji  Mienia Komunalnego Ochrony 
Środowiska   i Bezpieczeństwa Publicznego.  
Komisje jednogłośnie wyraziły powyższe stanowisko.
 
Rady  Krzysztof  Widz  zapytał  jakie  są  procedury  związane  z  podłączeniem  nieruchomości  do 
kanalizacji sanitarnej? 

Radny  Stanisław  Tatarczyk  przedstawił  procedury  przyłączenia  nieruchomości  do  kanalizacji 
sanitarnej.

1. Metoda tradycyjna :
Mieszkaniec ma możliwość dokonania przyłącza kanalizacyjnego  we własnym zakresie systemem 
gospodarczym. 

2. Zlecenie  wykonania  podłączenia  firmie  instalacyjnej.  W  tej  metodzie  jest  kilka 
wariantów :

– wariant I  - mieszkaniec wykonuje wykop własnoręcznie.
– wariant II  - zleca wykonanie wykopu firmie wykonawczej. 
– wariant III - pośredni. Mieszkaniec wykonuje wykop, natomiast dalszą część robót zleca 

firmie wykonawczej. 

1. Zlecenie  na wykonanie robót firmie instalacyjnej, która zapewni :
• montaż rur , kształtek i innych zamówionych materiałów,
• obsypanie rur z  prawidłowym ich ułożeniem oraz gwarancją odbioru przez inspektora 

JZWiK
• wykonanie pomiaru geodezyjnego  zaraz po ułożeniu i montażu rur,
• zbierze komplet dokumentów potrzebnych do odbioru  kanalizacji oraz  niezbędnych do 

uzyskania  dotacji  z  Urzędu  Gminy  –  dokumenty  zostają  podpisane  w  domu 
użytkownika.

2. Ceny wykonywanych usług ziemnych , montażowych zostały wynegocjowane z wykonawcą 
JZWiK i należą do niskich, jednakże każdy mieszkaniec ma możliwość negocjacji ceny z 
wykonawcą robót, cena nie może przekroczyć:  
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– wariant I – 30 zł 
– wariant II – 75 zł

Do cen wynegocjowanych dolicza się  podatek VAT.  
3. Po wykonaniu robót ziemnych musi zostać wykonany pomiar geodezyjny.  Cena pomiaru 

geodezyjnego  wynosi 380 zł +VAT.
4. Do uzyskania dotacji z Urzędu Gminy w wysokości 70%, ale nie więcej niż 800 zł należy 

dołączyć:
– oryginał faktury VAT za wykonanie usługi, bądź za zakup materiałów niezbędnych do 

podłączenia kanalizacji lub za dokonanie pomiaru geodezyjnego,
– oświadczenie o posiadanym prawie  do dysponowania dana nieruchomością,
– protokół z odbioru przyłącza kanalizacyjnego dokonanego przez JZWiK.

 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenia, prowadzący obrady Jan Szczeponek o godz. 1720   zamknął 
wspólne  posiedzenie Komisji problemowych Rady Gminy Godów.    

 
 Prowadzący obrady              Prowadzący obrady

(-) Jan Szczeponek                            (-) Antoni Tomas
           Wiceprzewodniczący Rady Gminy       Przewodniczący Rady Gminy 

          

   
 

Posiedzenie protokółowała:
S.Opas
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